



Distillerie

HEROULT

Artisan Distillateur

LA DISTILLERIE HEROULT

Si vous lisez ces lignes c'est que vous êtes à la recherche de spiritueux engagés, avec une âme.

Nous partageons cette ambition et c'est pour-quoi en tant qu'Artisans distillateurs exigeants et opiniâtres, nous avons fondé la Distillerie Hérault en 2019. Installée à Quimperlé,

THE HEROULT DISTILLERY

If you're reading these lines, it's because you're looking for committed spirits with soul.

We share this ambition and that's why, as demanding and stubborn Artisan distillers, we founded Distillerie Hérault in 2019. Based in

la distillerie propose une gamme de spiritueux premium. Chaque bouteille est une invitation au voyage, une véritable expérience sensorielle.

Notre objectif est de vous apporter une expérience de dégustation unique, faire émerger des émotions à chaque gorgée.

Quimperlé, the distillery offers a range of premium spirits. Each bottle is an invitation to travel, a genuine pleasure for the senses.

Our aim is to bring you a unique tasting experience, bring out the emotions with every sip.



LA DISTILLERIE, UNE MAISON FAMILIALE

The distillery, a family business



QUI SOMMES-NOUS?

Nous sommes Camille (fondateur) et Thibault (commercial) Hérault. Deux frères finistériens et passionnés de spiritueux authentiques.

Camille a fondé la distillerie avec l'idée d'un métier passion : Proposer des spiritueux premium, raffinés et chics inspirés par l'océan et la Bretagne. Thibault rejoint l'aventure en 2024 avec engagement et entrain ! Un nouveau terrain de jeu pour une équipe soudée.

Entre complicité et confrontations d'idées, la collaboration apporte une vision nouvelle à l'entreprise.

Who are we ?

We are Camille (founder) and Thibault (sales) Hérault. Two brothers from Finistère with a passion for authentic spirits.

Camille founded the distillery with the idea of a job with a passion: offering premium, sophisticated and chic spirits inspired by the ocean and Brittany. Thibault joins the adventure in 2024 with commitment and enthusiasm! A new playground for a close-knit team.

Between complicity and confrontation of ideas, the collaboration brings a new vision to the company.



Setu-ni, fier-ruz, gwriziet-mat
er vro dirak ar mor ha troet
daved ar broiou pell !

AVIS DE TEMPÊTE

London Dry Gin



NOTRE GAMME DE GINS

Nos gins sont une ode à notre belle Bretagne et à ce qu'elle représente pour nous. Une terre riche de saveurs, de caractère et d'histoire. Au travers de nos spiritueux, nous cherchons à faire voyager vos sens.

Nos ingrédients sont soigneusement sélectionnés avant d'être distillés, pour une expérience de dégustation toujours plus qualitative.

Our gin range

Our gins are a tribute to our beautiful Brittany and what it means to us. A land rich in flavors, personality and history. Through our spirits, we aim to take your senses on a journey.

Our ingredients are carefully selected before being distilled, for an ever more qualitative tasting experience.

NOTRE BEST SELLER

Our best seller

Une déferlante d'épices qui saura ravir les puristes du gin. Il ravira les amateurs de gin à l'anglaise.

A burst of spices that will delight gin purists. It will please lovers of English-style gin.

RÉCOMPENSES / AWARDS :

Médaillé d'argent aux World Gin Awards et élu Best Of 2022 par Gourmet Sélection.

Silver medal winner at the World Gin Awards and voted Best Of 2022 by Gourmet Sélection.



BREIZH ATTITUDE

Un gin festif à l'hibiscus.
A festive gin with hibiscus.



EPHEMERE

Une recette unique qui suit le rythme des saisons.

A unique recipe following the rhythm of the seasons.



OZALG!

Un gin iodé aux algues.

A seaweed and iodine gin.

KALYPSO

Un triple sec tout en finesse.

A delicate triple sec.



NOS SPIRITUEUX REGIONAUX

Nos spiritueux, tout comme nos gins, sont inspirés du terroir local, de sa douceur et de sa générosité. Ainsi, nous vous proposons un pastis breton, un alcool de céréales et un triple sec fin, à l'amertume maîtrisée.

Our local spirits

Our spirits, like our gins, are inspired by our land, it's softness and it's generosity. We propose a Breton pastis, grain spirits and a Triple sec made of full fruits.

DEGEMER MAT

Le pastis breton !
The breton pastis !



IRRÉSISTIBLES CÉRÉALES

Un alcool d'avoine
authentique.

An authentic oat spirit.



A black and white photograph of a hand holding a glass filled with a dark liquid, garnished with fresh herbs and a slice of citrus fruit. The hand has dark nail polish and is wearing a ring. The background is dark and out of focus.

DISTILLERIE HEROULT

> +33 (0)6 71 28 01 09

> contact@distillerie-bretagne.fr

> www.distillerie-bretagne.fr

